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       REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

               OPĆINA FUŽINE 

                Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/24-01/02 

URBROJ: 2170-19-24-10 

Fužine, 28. svibanj 2024. 

 

Z A P I S N I K 

S 22. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI  

OPĆINE FUŽINE DANA 28. SVIBNJA 2024. GODINE S POČETKOM U 17:00 SATI 

 

Nazočni: 

 

• članovi Općinskog vijeća: Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica, Sabina Urbanc, Dario Colnar, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš. 

 

Ostali nazočni: 

• David Bregovac, općinski načelnik 

• Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

• Jasminka Budiselić, Referent za proračun i financije 

• Josipa Vlahović, Stručni suradnik za komunalne poslove 

• Maja Starčević, Referent za financije i društvene djelatnosti 

• Nensi Urbanc, zapisničar 

• Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 9 (devet) članova Općinskog vijeća. Predsjednik Valentin Crljenko je nadalje utvrdio da 

je nazočan dovoljan broj članova Općinskog vijeća kako bi sve donesene odluke bile 

pravovaljane i može se nastaviti sa radom. 

  

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da se kreće sa prihvaćanjem Zapisnika s prošle sjednice, 

koji su dostavljeni s dodacima uz Zapisnik. 

 

Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe. 

 

Nataša Marohnić Trglavčnik navodi da nema ispravak, ali ima jednu zamolbu obzirom da se  u 

njenom vijećničkom pitanju radilo o trenutno delikatnoj temi vezano za problem koji imaju 



 

2 

 

stanovnici ulice Breg. Vijećnica moli da se zbog javnosti u Zapisnik unese potpuna 

komunikacija.  Navodi kako nisu razgovarali samo ona i Načelnik već i vijećnik te bi trebao biti 

potpun transkript u Zapisniku jer nije dobra slika iz ovoga što je objavljeno prema javnosti.   

 

Predsjednik Valentin Crljenko ističe da se sjednice vijeća snimaju i svatko ima pravo uvida. 

Presjednik navodi da će ubuće biti stroži prilikom postavljanja vijećničkih pitanja. U 

vijećničkom pitanju ide odgovor od onoga prema kome ide pitanje i nemaju pravo drugi vijećnici 

se miješati u to. Sljedeći puta ću to prekinuti. To nije diskutabilno. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi kako se u Zapisnike stavljaju potpuna vijećnička pitanja te 

poziva pročelnicu ili zapisničarku da obrazloži da li se nešto bitno izuzelo iz navedenog i je li 

bilo pisanog odgovora. 

 

Nensi Urbanc navodi da se upravo iz navedenih razloga koje je naveo Predsjednik vijeća iz 

Zapisnika je izostavljen dio u kojem raspravljao vijećnik Marinko Kauzlarić.  

 

Nataša Marohnić Trglavčnik navodi kako je kontekst bio drugačiji kada je pričao Načelnik, a 

drugačiji kada je pričao vijećnik Marinko Kauzlarić. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi ukoliko je riječ o vijećničkom pitanju koje se inače unosi u 

cijelosti u Zapisnik, molio bi da se unese u Zapisnik, a što se tiče ostalih stvari u Zapisniku 

postoji tonski zapis. 

 

Marinko Kauzlarić navodi kako je na prošloj sjednici bilo nazočno pet članova Vijeća te se 

prilikom ishoda glasanja kada su odluke izglasane jednoglasno nabrajalo poimenično imena svih 

vijećnika i tako kroz sve točke. Materijali su inače opsežni te ukoliko su odluke izglasane 

jednoglasno, nema potrebe nabrajati poimenično imena vijećnika, osim ako je glasanje bilo 

podijeljeno treba navesti imena tko je bio za, protiv ili suzdržan. 

Druga opaska je da se u tijeku rasprava po točkama dnevnog reda ne vidi o čemu se raspravljalo 

nego je konstatirano tko je postavio pitanje, i tko je dao odgovor. 

Zapisničarka Nensi Urbanc navodi kako je Poslovnikom Općinskog vijeća navedeno da se 

Zapisnik vodi u skraćenom obliku te da se sadržaj rasprave sa sjednice ne evidentira u Zapisniku. 

Marinko Kauzlarić navodi da ovaj Zapisnik i materijali nisu samo za ovdje prisutne nego i za  

ljude koje zastupaju te postavlja pitanje: Kojim je to Zakonom regulirano?  

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je to regulirano Poslovnikom Općinskog vijeća Općine 

Fužine kojeg su oni kao vijećnici izglasali. 

Helena Pavić ističe da je Poslovnikom Općinskog vijeća navedeno da se Zapisnik vodi u 

skraćenom obliku i upravo na ovaj način se dosad uvijek vodio. Ako netko ima upita o čemu se 

vodila rasprava, tonski se snima sjednica. 

Marinko Kauzlarić navodi da smatra da to nije skraćeni oblik Zapisnika i ističe da bi htio vidjeti 

koja su to pravila te navodi da će se tražiti odgovore u pisanom obliku. 
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Nataša Blažević Starčević navodi da nije bila prisutna na prošloj sjednici te da ostaje suzdržana 

što se tiče Zapisnika. 

 

Helena Pavić ističe da vijećnik ne može biti suzdržan jer je Poslovnikom Općinskog vijeća 

određeno da se kod usvajanja Zapisnika glasuje ZA ili PROTIV. 

 

Nataša Blažević Starčević navodi da će izaći sa sjednice tijekom glasanja jer ne može glasati za 

nešto na čemu nije bila prisutna, te pita predsjednika Vijeća je li potrebno da izađe tijekom 

glasanja. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko odgovara vijećnici da nije potrebno da izađe i navodi da je nitko 

ne može natjerati da napravi nešto što ne želi. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je Poslovnikom izglasano da se Zapisnik vodi u 

skraćenom obliku i da se sjednice snimaju i da je ta snimka svima dostupna. Ako nekoga zanima 

sjednica uvijek može doći u Jedinstveni upravni odjel i to isto pitati. Snimka je javna i svima 

dostupna. 

 

Načelnik David Bregovac zamolio je za riječ. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje riječ Davidu Bregovcu. 

 

Davidu Bregovac navodi da onaj kome treba snimka pošalje upit u Općinu. Izvući će se tekst iz 

snimke i poslati odgovor ukoliko je nekome bitno da želi nešto nekome pokazati. Vi kao 

vijećnici imate na to pravo. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Zapisnik s 21. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Fužine održane 14. ožujka 2024.godine. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica, Sabina Urbanc, Dario Colnar) prihvaćen je 

Zapisnik s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se: 

 

1. Sabina Urbanc - dva (2) pitanja, 

2. Nataša Marohnić Trglavčnik - dva (2) pitanja, 

3. Nataša Blažević Starčević - dva (2) pitanja, 

4. Tajana Kauzlarić Korica - jedno (1) pitanje, 

5. Marinko Kauzlarić - dva (2) pitanja, 

6. Slobodan Huš - dva (2) pitanja, 

7. Valentin Crljenko - jedno (1) pitanje. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red i otvorio raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje predloženi Dnevni red. 
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Predsjednik Valentin Crljenko utvrđuje da je jednoglasno prihvaćen sljedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 

 

1. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Fužine za razdoblje 01.01.2023. 

godine do 31.12.2023. godine  

2. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu  

3. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu  

4. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine 

5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine 

Fužine  

6. Prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina na području Općine Fužine 

7. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 

Fužine  

8. Prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim pojedincima  

9. Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za proračun, financije i nabavu  

10. Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za zdravstvo, socijalnu skrb i 

međugeneracijsku politiku  

11. Vijećnička pitanja  

 

 

Ad 1.:   

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna Općine Fužine za razdoblje 01.01.2023. godine do 31.01.2023. godine. 

Jasminka Budiselić obrazložila je prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc i Nataša Blažević Starčević 

a odgovore na pitanje dale su Jasminka Budiselić, Helena Pavić, David Bregovac i Valentin 

Crljenko. 

Nataša Marohnić Trglavčnik zamolila je podatak o točnom iznosu troška vijećnika sa svim 

davanjima na bazi jednog vijeća. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

S 3 (TRI) glasa ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica), 4 (četiri) 

glasa PROTIV (Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Nataša Blažević Starčević, 

Marinko Kauzlarić) i 2 (dva) glasa SUZDRŽAN (Dario Colnar, Sabina Urbanc)  

NIJE PRIHVAĆEN: 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Fužine za razdoblje 01.01.2023. godine do 

31.01.2023. godine 

Ad 2.:    
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Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog lzvješća o izvršenju Programa 

građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj točci dnevnog reda i daje na glasovanje 

donošenje druge točke dnevnog reda. 

 

Sa 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) i 4 (četiri) glasa SUZDRŽANA (Dario Colnar, 

Sabina Urbanc, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević ) donosi se 

 

lzvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Ad 3.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Izvješća o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovore na pitanje dala je Josipa Vlahović. 

Nataša Marohnić Trglavčnik zamolila je da se pismeno dostavi opravdanje troškova za groblje. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 8 (osam) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica, 

Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić, Dario Colnar, Sabina Urbanc) i 1 

(jednim) glasom SUZDRŽAN (Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Ad 4.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine. 

Josipa Vlahović obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan 

Huš, Marinko Kauzlarić, Dario Colnar,), 2 (dva) glasa SUZDRŽAN (Sabina Urbanc, Nataša 

Blažević Starčević) i 1 (jednim) glasom PROTIV (Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine. 

 

Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine 
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Ad 5.:   

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Fužine 

Maja Starčević obrazložila je petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA donosi se: 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Fužine 

 

Ad 6.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama i 

mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina na području Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik, Marinko Kauzlarić i Sabina Urbanc, a 

odgovore na pitanje dali su Helena Pavić i David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA donosi se: 

 

Odluka o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih 

rudina na području Općine Fužine 

 

Ad 7.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine. 

Josipa Vlahović i David Bregovac obrazložili su sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik, Nataša Blažević Starčević, Sabina Urbanc, 

Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić i Slobodan Huš, a odgovore na pitanje dali su 

Helena Pavić, David Bregovac i Valentin Crljenko. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 1 (jednim) glasom ZA (Slavko Starčević), 7 (sedam) glasova PROTIV (Tajana Kauzlarić 

Korica, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Nataša Blažević Starčević, Marinko 

Kauzlarić, Sabina Urbanc, Dario Colnar) i 1 (jednim) glasom SUZDRŽAN (Valentin Crljenko)  

NIJE PRIHVAĆENA: 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine 
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Ad 8.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim 

pojedincima. 

Maja Starčević obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA donosi se: 

 

Odluka o isplati nagrade nadarenim pojedincima 

 

 

Ad 9.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana 

Odbora za proračun, financije i nabavu. 

Maja Starčević obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA donosi se: 

 

Odluka o razrješenju i izboru člana Odbora za proračun, financije i nabavu 

 

 

 

Ad 10.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana 

Odbora za zdravstvo, socijalnu skrb i međugeneracijsku politiku. 

Maja Starčević obrazložila je desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor je dala Maja Starčević. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA donosi se: 

 

Odluka o razrješenju i izboru člana Odbora za zdravstvo, socijalnu skrb i 

međugeneracijsku politiku 

 

. 
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Ad 11.: Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Sabina Urbanc - Prvo pitanje: Molim Načelnika za informaciju o tome što se događa sa 

Roswellom? Duže vrijeme nema ga u turističkoj ponudi, sezona je krenula i mnogi gosti 

koje sam i sama tamo uputila rekli su da je dosta devastirano i da nikoga nema. Na 

internetu je zadnja objava bila 13. svibnja da se tamo nešto događalo. Molim pojašnjenje 

šta je s tim turističkim sadržajem. 

 

- David Bregovac: Hvala na pitanju. Roswell se rješava imovinsko – pravno. Obzirom da 

je vlasništvo kućica je sada prešlo na nas, ali vlasnik terena su Hrvatske šume. Da bi to 

radilo kako treba moramo riješiti problem između Hrvatskih šuma i nas. U ovom trenutku 

se to sporo odvija, ali onog trenutka kada se to riješi rješavati će se i sve ostalo. Ured za 

turizam će u međuvremenu raditi i održavati Roswell koliko može u skladu s financijama. 

 

- Sabina Urbanc: Šta je s ljudima koji su bili tamo u zakupu, jesu li odustali? 

 

- David Bregovac: Raskinut je Ugovor sa zakupcima, jer nisu radili po Ugovoru. 

 

- Drugo pitanje: 

- Sabina Urbanc: Iz vijećničkih pitanja vidjeli smo troškove Adventa. Kao turističkog 

djelatnika zanimaju me prihodi pa bi molila pisani izvještaj o prihodima po svim 

odrađenim manifestacijama. Odgovor može biti pisanim putem ili ukoliko znate možete 

mi odgovoriti sada. 

 

- David Bregovac: Prihoda mi nemamo i ne možemo znati koliki su prihodi od ljudi koji 

su imali financijsku zaradu. Podatak koji znam je da je u prosincu bilo 25% više noćenja. 

- Da su bili otvoreni još neki naši turistički sadržaji bilo bi bolje. Općina Fužine i Ured za 

turizam nemaju prihode. Cilj je da prihode ostvare ljudi koji se bave turizmom.  

 

- Sabina Urbanc: Zanima me naprimjer prihod tokom održavanja koncerta Opće 

opasnosti, koliki je bio trošak tog benda, kolika je bila posjećenost, moramo biti u plusu 

 

- David Bregovac: Općina Fužine nikada nije u plusu, ona mora biti na nuli i Ured za 

turizam isto tako.  

 

- Sabina Urbanc: Vi tu samo računate postotak od povećanja noćenja? 

 

- David Bregovac: Tako je, jer se kroz ta noćenja plaćaju porezi i davanja. Mi ulažemo 

kako bi se turizam razvijao na način da bude veća posjećenost u općini Fužine i da 

dovedemo što veći broj ljudi ovdje kako bi konzumirali vaše proizvode, radilo se tu o 

krevetima, restoranima ili Obiteljskim poljoprivrednim gospodarstvima. Temeljem toga 

se Općini plaćaju naknade i porezi. Ured za turizam i Općina ne smiju biti u plusu. 

- Sabina Urbanc: Kada pogledam odgovor na vijećnička pitanja doista se potrudilo za 

Advent, ali se i doista puno potrošilo. Svako događanje vezano za Advent sam posjetila. 

Vremenske prilike nam nisu išle u prilog, ali je bila doista slaba posjećenost. Potrošena je 
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i za to određena količina sredstava, a možda smo taj novac mogli uložiti u ljetnim 

mjesecima kada nam tako veliki faktor nisu vremenske prilike.To je samo moje skromno 

mišljenje kao jednog čovjeka koji ovdje radi i živi za turizam i od turizma. 

 

- David Bregovac: Mi razvijamo cjelogodišnji turizam, ne samo ljetni, da bi gosti dolazili 

cijelu godinu. Nije problem, možemo razvijati i samo sezonski turizam. 

 

2. Sabina Urbanc: Ne kažem da ne moramo, samo sam rekla svoje mišljenje, ukoliko se 

ovdje uopće može to reći. 

 

3. Nataša Marohnić Trglavčnik - Prvo pitanje: Pitanje je upućeno Načelniku. Sada 

nažalost nememo novaca, a kada smo ga imali jesmo li planirali uređivati naselje Vrata? 

Činjenica je da cvijeća ima tako da se izrazim u Fužinama i u Liču, na Vratima ga nema. 

Ulaz u općinu Fužine, drveni natpis – kućica nije pofarbana ni uređena. Skretanje kod  

Gmajne je neugledno, tamo se moglo nešto instalirati. Imam dojam da se svugdje ulaže, a 

na Vrata najmanje. Znam da su Vrata određena za sport, ali bez obzira na sport ljudi 

trebaju imati lijepo okruženje, a baš ga i nemaju. 

Drugo pitanje: 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Drugo moje pitanje također je upućeno Načelniku. 

Pitanje je ponovno vezano za Ulicu Breg i stanovnike te ulice koji tamo imaju problem. 

Žele se zaštititi od masovnog, teškog  prometa koji će im uništiti nekretnine. Zašto se nije 

na vrijeme razmišljalo o tome da ljudi imaju sigurnu ulicu? 

 

- David Bregovac: Vrata se uređuju kao i sva druga naselja. Danas prošećite Vratima pa 

ćete vidjeti. 

- Odgovor na drugo pitanje: Ulica Breg objašnjena je više puta, ne znam zašto bi tamo 

trebalo biti prometa. Ne razumijem u čemu je problem. U registru nerazvrstanih cesta 

općine Fužine godinama postoji Ulica Breg. Na žalost tamo je građevinski dio terena i 

ljudi koji imaju građevinski teren i tamo kreću nešto graditi imaju pravo da im ide 

kamion, a to ne znači da će stalno onuda prolaziti kamioni, nego u onom trenutku kada se 

bude nešto gradilo. Ljudima koji su me telefonski kontaktirali objašnjeno je da bez obzira 

da mi stavimo bilo kakvu zabranu tamo, to ne znači da ti kamioni ne mogu onuda ići na 

svoja građevinska zemljišta. Zadnji puta kada je i vijećnik Marinko Kauzlarić razgovarao 

o toj temi rekao sam da je plan i razmišlja se o novoj cesti za koju je potrebna duga 

procedura da bi se realizirala skoro kao i kod obilaznice Fužine. U ovom trenutku cesta je 

tamo. Nažalost ne mogu se staviti nikakve zabrane. Auti će voziti koliko treba i neće biti 

nekog prometa. Prometa će biti u onom trenutku kada se tamo bude gradilo kuće jer su to 

građevinski tereni. 

 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Zamolila bi pojašnjenje. Ljudi iz Ulice Breg zovu 

vijećnike vezano za taj problem. Molila bi Vas da potvrdite ili odbacite informaciju koju 

sam dobila od tih ljudi. Navodno ste stanovnicima Ulice Breg obećali da ćete staviti znak, 

jer to je jedino Vaša ovlast: ,,Masa moguća maksimalno 3.5 tone.” 

 

- David Bregovac: Po Zakonu se to ne može. Može biti maksimalno 5.5 tona a i to je isto 

rečeno. 
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- Nataša Marohnić Trglavčnik: Niste trebali ljudima ništa obećavati. 

 

- David Bregovac: Nisam ja nikome ništa obećao, ne obećajem nekome nešto što ne 

znam. Rekao sam da ukoliko budemo mogli staviti ćemo znak sa 3.5 tona, no ispostavilo 

se da se to ne može. Nisam ja Vi da obećajem nešto što ne mogu ispuniti. 

 

- Valentin Crljenko: Ukoliko Načelnik dozvoli, moje pitanje je da li je to osovinskog 

pritiska ili je to ukupna masa?  

 

- David Bregovac: Radi se o osovinskom pritisku.  

 

- David Bregovac: Veliki kamion ne može onuda proći jer je uska ulica. 

 

- Valentin Crljenko: Ukupna masa i osovinski pritisak je velika razlika. 

 

- David Bregovac: Te stvari su također rečene telefonski, jer ljudi kada zovu misle da u 

bilo koje doba dana ili noći imaju pravo zvati Načelnika. 

 

4. Tajana Kauzlarić Korica: Budući da mi je kolegica Urbanc uzela preko pola pitanja za 

Roswell, samo bih se nadovezala. Moguće da nisam u pravu, odmah se ispričavam 

unaprijed ako jesam, ali ukoliko nisam, mislim da je Ugovor bio potpisan s tvrtkom 

kojom je bio, a ukoliko se ne varam obveza je bila da se godišnje uloži oko 100.000,00 

kn u Roswell. Molim da mi se objasni da li se išta poduzelo vezano za taj raskid ugovora?  
 

- David Bregovac: Raskinuo se Ugovor, ali nažalost kao i većina tvrtki koje su osnovane 

za 10.00 kn, nemaju sredstava na računu. 

 

Nataša Blažević Starčević: Prošle godine u dvanaestom mjesecu grupa vijećnika 

podnijela je jedan Amandman na Proračun koji je bio vezan uz financiranje troškova 

srednjoškolskog obrazovanja, za sve srednjoškolce. Amandman kao takav je prihvaćen i 

postao je sastavni dio Proračuna. Da bi se to realiziralo napomenuto je da se sa tim 

sufinanciranjem može krenuti od 1.1., a da bi se krenulo sa sufinanciranjem potrebno je 

izraditi Pravilnik i staviti ga na javno savjetovanje. Je li se započelo sa postupkom? 

- David Bregovac: Hvala na pitanju sa postupkom se započelo, no još se nije završilo. 

 

- Helena Pavić: Nije, to je Zaključak onaj. Nije. Ukoliko dobro mislim radi se o Zaključku 

koji ste donjeli na Sjednici, koji nije u skladu sa Zakonom da Vijeće nalaže Pročelnici.  

 

- Nataša Blažević Starčević: Nije riječ o tome. Pitala sam za Amandman koji je postao 

sastavni dio Proračuna i po tome se onda to mora realizirati. Je li se započelo sa 

postupkom? 

 

- Helena Pavić: Vi ste tražili donošenje Zaključka da se nalaže Pročelnici da sastavi 

Pravilnik. 
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- Nataša Blažević Starčević: Pitala sam za drugo pitanje. Amandman je postao sastavni 

dio Proračuna. 

 

- David Bregovac: Mislim da nije, ali dobro nema veze, uglavnom Započelo se ali se nije 

završilo, kada će ne znam. 

 

- Nataša Blažević Starčević: Prihvaćena su dva amandmana taj i jedan za defibrillator. 

 

- David Bregovac: Za defibrillator da, sve pet. 

  

- Nataša Blažević Starčević: Obadva i uvršteno je u Proračun.  

 

- David Bregovac: Provjeriti ćemo. Imate li još koje pitanje? 

 

- Nataša Blažević Starčević: Ne, drugi odgovor dobila sam kroz raspravu.  

Molila bi pisani odgovor na prvo pitanje. 

 

5. Marinko Kauzlarić: Ponovio bih pitanje koje sam postavio na jedanaestoj sjednici 

ovoga vijeća. Zbog negodovanja školaraca, stanovnika, vikendaša i turista pitanje glasi:            

Na čiju inicijativu se preselilo autobusno stajalište na željezničku stanicu i da li se o 

stanju - problematici bivša tvrtka Autotrans sada Arriva očitavala pismenim putem prema 

Općini Fužine? Molim odgovor u pismenom obliku. 

 

- David Bregovac: Ne znam da li odgovor možete dobiti pisanim putem. 

 

- Marinko Kauzlarić: Pitanje je konkretno. Na čiju inicijativu se to preselilo i da li se 

Autotrans zbog prometnih problema žalio na izmicanje. Želim pismeni odgovor.  

 

- David Bregovac: Neću vam dati pisano očitovanje, ako želite dobiti ćete usmeni 

odgovor. 

 

- Marinko Kauzlarić: To ćemo provjeriti u Poslovniku. Ono što kažete mora se napisati. 

Ne stojite iza rečenice koju ste izjavili. 

 

- David Bregovac: Mogu Vam odgovoriti usmeno, ukoliko ne znam odgovor mogu Vam 

ga dati u pisanom obliku. Kao šta sam Vam i prošli puta odgovorio izmještanje je bilo na 

moju inicijativu, zbog toga šta se događaju prometne nezgode unutar centra kod 

benzinske pumpe jer se autobus ne može okrenuti. 

 

- Marinko Kauzlarić: Ukoliko ovo ide na Radio vrlo rado bi da ljudi čuju odgovor. 

 

- David Bregovac: Obzirom da nemamo komunalnih redara koji bi većim dijelom vikenda 

bili tamo, nastane gužva, te nedjeljom i subotom navečer policija mene zove da rješavam 

te probleme. Ne želim si više dozvoljati te svari, te je autobusno stajalište prebačeno na 

željezničkiu stanicu, najviše zbog sigurnosti. Arriva je odmah bila upoznata s time. 

Arriva je pisala Općini nevezano za prometne probleme, već za zimski dio priče. 
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Dogovorili smo se ukoliko je stvarno snijeg i ne može se voziti do željezničke stanice 

neka se zbog sigurnosti okrenu u centru. O navedenom postoje dopisi i održani su razni 

sastanci na tu temu. Na moju inicijativu i zbog sigurnosti ljudi te u dogovoru s Arrivom 

premješteno je autobusno stajalište. Nadamo se da će obilaznica uskoro biti gotova pa 

neće više biti tih problema.  

 

- Marinko Kauzlarić: Već drugi puta postavljam isto pitanje i nisam zadovoljan 

odgovorom jer negodovanje ljudi, putnika i djeca odvija se na dnevnoj bazi. Fužine su 

mjesto koje je smješteno u dolini i orijentirano oko centra. Imamo velik broj vikendica, 

dolaze nam vikendaši koji su stariji ljudi i vuku kofere iz željezničke stanice do centra 

Fužina. Djeca idu na željezničku stanicu na autobus po kiši jer autobus neće stati u centru 

jer mu tamo nije stajalište. Imam osobne kontakte s pomoćnikom direktora sadašnje 

Arrive gdje vozači negoduju, jer u jutarnjim satima autobus ide unatrag u centru Fužina. 

Obilaznica neće riješiti problem, jer će i dalje putnici pješice sa željezničke stanice 

dolaziti u centar mjesta gdje se nalazi veći dio smještajnih jedinica i gdje živi veći dio 

domicilnog stanovništva. Načelnik je vizionar, ali ako vizija nije pokazala dobre rezultate 

mora se promijeniti. Vjerujem da su ljudi dolazili negodovati oko navedenog. 

 

- David Bregovac: Neka me slušaju svi vikendaši. Apsolutno me ne zanimaju vikendaši, 

interesiraju me naši stanovnici općine Fužine. Stanovnici općine Fužine zadovoljni su 

učinjenim. Ovo je nekom prilika da formira Taxi službu i vozi ljude. 

 

- Marinko Kauzlarić: Upućujem pitanje Pročelnici. Nisam stigao pronaći Poslovnik jer je 

Sjednica bila vrlo zanimljiva. Molio bi pismeni odgovor ili uputu kako se Poslovnikom 

može definirati i u kojem članku vidjeti što je to skraćeni oblik pisanja zapisnika.  

 

- Helena Pavić: Članak 104 Poslovnika. 

 

- Marinko Kauzlarić: Molio bih pisano tumačenje jer ne mogu shvatiti kako zapisničar na 

osnovu tog Poslovnika može procijeniti što da u zapisniku napiše. U zapisniku se tijekom 

rasprava ne vidi što smo mi pitali i kakav odgovor je dao onaj kome je pitanje 

postavljeno. 

 

- Helena Pavić: Prvo ću Vam usmeno dati odgovor. Članak 104., stavak 2 kaže:                 

,,Zapisnik sjednice sadrži podatke o danu, mjestu održavanja sjednice, početku i 

završetku sjednice, predsjedatelju sjednice, nazočnim članovima Vijeća i ostalim 

nazočnima, utvrđenom dnevnom redu imenima sudionika u raspravi, usvojenim 

odlukama, zaključcima i drugim pitanjima te druge podatke značajne za rad odnosne 

sjednice. U Zapisnik se unosi I rezultat glasovanja o pojedinom predmetu.” Dakle 

rasprave nema. Piše imenima sudionika u raspravi. Nensi jako dobro tumači Poslovnik. 

Ja Vam mogu pismeno odgovoriti i rastumačiti stavak 2. 

odnosne sjednice. U zapisnik se unosi i rezultat glasovanja o pojedinom predmetu. 

 

- Marinko Kauzlarić: Dobio sam odgovor. 

 



 

13 

 

- Helena Pavić: Članak 106. Poslovnika navodi da se sadržaj rasprave neće unositi u 

Zapisnik. 

 

- Valentin Crljenko: Tako je već dugo vremena. To je samo prepisano od Vas Marinko. 

- Nataša Blažević Starčević: Imali smo reviziju: Nije. Nije. 

 

- Valentin Crljenko: Imali smo reviziju, ali smo isto izglasali, otprilike. Nitko ovdje nije 

nikoga prevario. 

 

6. Slobodan Huš: Na jedno pitanje dobio sam odgovor kroz raspravu.  

- Preostalo moje pitanje glasi: U izvješću rada Općinskog Načelnika pod aktivnošću 

Načelnika navedeno je da su održani brojni sastanci, te da postoje brojni dopisi sa raznim 

ministarstvima, raznim službama, pravnim i fizičkim osobama Republike Hrvatske s 

ciljem rješavanja problema. Navodi se Problematika županijskog javnog linijskog 

prijevoza putnika na području Općine Fužine. Pisana je Peticija povodom toga. Da li je tu 

bilo kakvog učinka. 

 

- David Bregovac: Zadnji puta kada sam imao sastanak s Pročelnicom za promet i veze u 

Primorsko – goranskoj županiji, pripremali su sastanak sa Arrivom po tom pitanju i 

počeli su pripremati Natječaj kako bi osigurali javni prijevoz na području cijelog Gorskog 

kotara. Obećano mi je da će se oni probati potruditi da dobiju vozača i tvrtku koja će 

voziti do početka školske godine. Ne znam u kojoj je to fazi. Nisam u Županijskoj 

skupštini pa ne mogu postaviti to pitanje. Predlažem Vama i Vašim vijećnicima iz Vaše 

stranke PGS-a da postavite to pitanje na slijedećem aktualnom satu Župana Komadinu 

pitaju u kojoj je to fazi. Ovih dana trebao bi završiti Natječaj i objavljen. Trebala bi se 

pronaći neka tvrtka kao Arriva ili tko se već nađe i krenuti od jeseni sa javnim 

prijevozom za Gorski kotar. Kada bi se to dogodilo bilo bi nam mnogo bolje. 

 

7. Valentin Crljenko navodi da odustaje od vijećničkog pitanja za koje je odgovor dobio 

tijekom rasprave. 

 

 

Nakon završenih rasprava po točkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio 

svima na suradnji te zaključuje sjednicu Općinskog vijeća Općine Fužine u 18:40 sati. 

 

 

               Zapisničar                                                                                            Predsjednik 

 

          Nensi Urbanc, v.r.                                                                             Valentin Crljenko, v.r.  

 

 

 

 


